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Posėdis įvyko 2024-05-13, 12:00 val. 

Posėdžio trukmė 24 min.  
 

Posėdžio pirmininkė Rasa Kazakevičienė, Savivaldybės tarybos narė 

Posėdžio sekretorius Žilvinas Rinkšelis, Savivaldybės administracijos 

Urbanistikos  skyriaus vyr. specialistas 

Dalyvavo: Dovilė Mikuckienė, Savivaldybės tarybos narė 

 Algirdas Navickas, Savivaldybės tarybos narys 

 Asta Ulinskaitė, Savivaldybės tarybos narė 

 Kęstutis Markevičius, Savivaldybės tarybos narys 

Rūta Černiauskienė, Savivaldybės administracijos 

direktoriaus pavaduotoja 

 

 

POSĖDŽIO METU SVARSTYTI KLAUSIMAI: 

1. Dėl gatvėvardžių suteikimo Domeikavos, Garliavos, Rokų, Užliedžių, Zapyškio 

seniūnijose.  

1. Domeikavos sen.: 

Radikių k. – Inovacijų g. 

Romaškių k. – Inovacijų g.  

2. Garliavos sen.: 

Garliavos m. – Įmonių g. 

3. Rokų sen.: 

Patamulšėlio k. – Visatos g. 

Vainatrakio k. – Vilties g.  

Vingytės k. – Senajiesio g. 

4. Užliedžių sen.: 

Giraitės k. – Šeivamedžių g. 

5. Zapyškio sen.: 

Altoniškių k. – Pietų g. 



Altoniškių k. – Vakaro g.  

Šiulių k. – Pagirio g. 

 

Komisija pateiktiems gatvėvardžiams pritarė vienbalsiai ir be pastabų. Komisijos narys 

Algirdas Navickas turėjo vienintelį klausimą – ar yra pagrindimas arba paaiškinimas, kodėl 

pasirinktas Visatos pavadinimas gatvei Rokų seniūnijoje.  

Komisijos narės Rūtos Černiauskienės prašymu į darbotvarkę įtrauktas ir klausimas dėl gauto 

Rumbonių parapijos Alytaus rajone piliečio atsišaukimo, kuriuo Kauno rajono savivaldybės 

taryba siūloma apsvarstyti klausimą dėl „Padėkos aikštės Dievui“ pavadinimo suteikimo ir 

paminklinio kryžiaus pastatymo Vilniaus Lukiškių aikštėje. Gauto dokumento turinį pristatė ir 

perskaitė komisijos sekretorius Žilvinas Rinkšelis.  

Komisijos narys Kęstutis Markevičius pakomentavo klausdamas ar verta svarstyti klausimą, 

kuris su mumis tiesiogiai nesusijęs. Jam pritarė pirmininkė Rasa Kazakevičienė, pridėdama, 

kad tai yra Vilniaus miesto savivaldybės klausimas.  

Komisijos narė Rūta Černiauskienė paprašė įvertinti tai, kad šis dokumentas buvo siunčiamas 

visoms savivaldybėms. Jį gavo ir meras, nurodydamas klausimą apsvarstyti pavadinimų 

komisijoje, nors pozicija nuo komisijos narių pozicijos iš principo nesiskyrė – tai yra Vilniaus 

klausimas. Komisijos nariai vienbalsiai pritarė, nekeisdami savo pirminės nuomonės ir 

pozicijos.  

Komijos pirmininkė Rasa Kazakevičienė priminė apie V. Montvilos gatvės klausimą 

Garliavoje. Posėdžio metu numatyta organizuoti neeilinį pavadinimų komisijos posėdį, į jį 

pakviečiant Garliavos seniūnę Nijolę Tarvydienę, prašant pristatyti gatvės gyventojų 

nepritarimo gatvės pavadinimo keitimui aplinkybes. Komisijos nariai pasitarę nusprendė 

posėdį daryti nuotoliu, gegužės 21 d., antradienį 14 val.  

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                        Rasa Kazakevičienė 

 

Posėdžio sekretorius                  Žilvinas Rinkšelis 

 

 


